
G. Landsbergis Briuselyje: JAV parama leido išvengti lemtingos
kulkos, tačiau daug kulkų yra pakeliui

Šiandien, balandžio 22 dieną, prieš prasidedant Europos Sąjungos (ES) užsienio reikalų
ministrų tarybai, Lietuvos užsienio reikalų ministras Gabrielius Landsbergis pasisakė apie
JAV paramą, situaciją Ukrainoje, padėtį Artimuosiuose Rytuose bei Sudane.

„Tikiu, kad šiandien turėsime pakilių nuotaikų pokalbius apie neseniai JAV priimtus
sprendimus. Ir iš tiesų, šiuo metu galiu pasakyti, kad kol kas išvengėme lemtingos istorinės
kulkos. Deja, daug daugiau kulkų yra pakeliui. Galime pasidžiaugti vieną dieną, bet turime
būti pasiruošę mūšiams, kurie artėja šiandien ir rytoj. Todėl negali būti jokio
atsipalaidavimo, pagalbos sustabdymo, ir mes turime toliau kalbėti, kaip toliau padėsime
Ukrainai”, – teigė G. Landsbergis.

„Daugeliui sąjungininkų gali jaustis palengvėjimas, kad iš Jungtinių Amerikos Valstijų ateina
gerų naujienų. Tačiau tai negali mūsų sustabdyti ar blaškyti toliau padėti Ukrainai“, – sakė
Lietuvos užsienio reikalų ministras.
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